
NEZNOSNE RAZMERE V SREDNJEM ŠOLSTVU

Zahtevajo takojšnje ukrepanje
Veliko črnila je bilo že prelitega okrog

izgradnje agroživilske šole v Ljubljani ali
natančneje v naši občini. Najnovejše šte-
vilke potrjujejo, da je stanje že več kot
kritično, saj več kot 700 učencev in 45
zaposlenih opravlja svoje delo v štirih
učilnicah v Ljubljani, sicer pa gostujejo
v Kamniku, kjer je gneča prav tako pere-
ča. Za to izgradnjo, ki bi morala steči
nemudoma je mesto Ljubljana že zagoto-
vila 50 odstotkov sredstev. To pa seveda
ne zadostuje, če republika ne primakne
ostalih 50 odstotkov. Ta pobuda ni nova
in na potezi je torej republika, časa za
kakršnokoli odlašanje ni več. Takšnega,
odločnega mnenja je bil tudi tokrat ob-
činski izvršni svet, ki je to investicijo
ponovno uvrstil na prvo mesto izmed
sicerjšnjih perečih nalog na tem po-
dročju.

Člani izvršnega sveta so imeli na svoji
zadnji seji pred seboj najnovejše in s tem
tudi najbolj sveže poročilo o problemati-
ki urejanja prostorskih pogojev nekate-
rih srednjih šol v Ljubljani. Že bežen
pogled v to poročilo potrjuje ugotovitev.
da bi v Ljubljani morali nujno zgraditi
vsaj še eno srednjo šolo in najmanj pet
prizidkov, da bi kar najhitreje omilili
prostorsko stisko v srednjih šolah. Izmed
vseh regionalnih središč ljubljansko sred-
nješolstvo doživlja najhujši pritisk in do-
bro so nam poznane težave z vpisom. Ob
tem podrčtujemo še to, da bo ob tem
potrebno zagotavljati tudi druge pogoje
za normalno šolanje, pri čemer zopet
ponavljamo že dolgoletni problem po-

manjkanja telovadnic, s katerimi jih od
vseh ljubljanskih srednjih šol razpolaga
le sedem, ostale šole pa jih za drag denar
najemajo, pri tem pa se že v naslednjem
šolskem letu obeta dijakom večje število
ne telesne vzgoje, kar v prvi vrsti nareku-
jejo prav tako zaskrbljujoče zdravstvene
težave dijakov.

Kompleks tehniških šol ob Aškerčevi
je bil sicer že deležen sanacijske investici-
je, ki pa je zaradi intervencijskih zako-
nov bilo po spodbudnem startu prekinje-
no. Zdi se, da gledamo Potemkinovo
vas, saj za sicer lepimi fasadami in delno
urejenostjo po obisku kemijske šole npr.
ni opaziti urejene kanalizacije, sicer nova
okna niso zatesnjena, dalje pogled na
telovadnico in objekte šolskih delavnic je
nemalo grotesken in še marsikaj bi lahko
našteli.

Sklep izvršnega sveta o tem, da je ne-
mudoma treba pristopiti k tistim sanacij-
skim delom, ki že saniranega ne bodo
dokončno uničili, je več kot na mestu. Ta
zahteva bo z odločnostjo prav tako ne-
mudoma romala na republiko, saj brez
finančenga zalogaja ne bo šlo.

Svojevrsten problem predstavlja tudi
načrtovana dozidava na računalniški šoli.
Lokacija in načrti za prizidek so bili že
skoraj nared, pa se je zaradi stečaja Iskre
Delte kot potencialnega partnerja marsi-
kaj spremenilo. Vsekakor je potrebno
tudi to načrtovano nalogo obdržati na
prednostni listi, kajti potrebe po razširi-
tvi so nujne in odlašati ne bo moč pre-
dolgo.


